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ZÁPIS 
z 8. zasedání Vědecké rady Fyzikálního ústavu v Opavě  

 dne 27.6.2024 
 

Přítomni: prof. Karas, prof. Lichard, prof. Stuchlík, doc. Armutidisová, doc. Ciprian, doc. Hledík, doc. Kovář, 
doc. Schee, doc. Slaný, doc. Siostrzonek, doc. Török, dr. Horák 

Omluveni: prof. Hubač, prof. Opatrný, doc. Siostrzonek 
 

Zahájení 

Prof. Stuchlík zahájil zasedání VR, přivítal všechny přítomné členy VR a konstatoval, že je přítomných 11 ze 14 
členů VR a VR je tak usnášeníschopná. Všichni členové VR obdrželi všechny podklady pro jednání v elektronické 
podobě a souhlasili s následujícím programem zasedání:  
 
Program: 
1) Schválení Plánu realizace strategického záměru pro rok 2025 
2) Schválení Výroční zprávy o činnosti Fyzikálního ústavu v Opavě za rok 2023 
3) Schválení Zprávy o hospodaření za rok 2023 
4) Různé 

 
Průběh jednání 

 
1) Schválení Plánu realizace strategického záměru pro rok 2025 

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s obsahem materiálu a informoval o plánech FÚ v roce 2025 ve vybraných 
oblastech.  

Návrh usnesení:  
Vědecká rada Fyzikálního ústavu v Opavě schvaluje Plán realizace Strategického záměru Fyzikálního ústavu 
v Opavě pro rok 2025. 
 
Počet hlasů pro: 11 
Počet hlasů proti: 0 
Zdrželo se hlasování: 0 
 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 
 
 
2) Schválení Výroční zprávy o činnosti Fyzikálního ústavu v Opavě za rok 2023 

Prof. Stuchlík stručně seznámil s obsahem výroční zprávy a krátce shrnul veškerou činnost FÚ v roce 2023, 
zejména zmínil úspěchy ve VaV aktivitách, zahájení projektu GAČR (řešitel M. Kološ), udělení ceny za 
nejlepší projekt GAČR za rok 2022 (řešitel R. Konoplya). Poděkoval všem kolegyním a kolegům, kteří se na 
tvorbě výroční zprávy podíleli. Doc. Kovář upozornil členy VR, že do výroční zprávy byly přidány obrázky, 
obsahová stránka zůstala nezměněna; členové VR s touto změnou souhlasili.  
 
Návrh usnesení: 
Vědecká rada Fyzikálního ústavu v Opavě schvaluje Výroční zprávu o činnosti Fyzikálního ústavu v Opavě 
za rok 2023. 
 
Počet hlasů pro: 11 
Počet hlasů proti: 0 
Zdrželo se hlasování: 0 
 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 
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3) Schválení Zprávy o hospodaření za rok 2023 
Prof. Stuchlík stručné seznámil s obsahem zprávy o hospodaření, 5 % finančních prostředků bylo převedeno 
na rok 2024 z roku 2023 a došlo tak ke snížení přebytků na FUUP. Jistá pravděpodobnost, že v roce 2024 
dojde k vyšší ztrátě; důvodem je ukončení projektů, které byly v rámci FÚ řešeny. Dále došlo k navýšení 
tarifních platů zaměstnanců – změna byla podmínkou MŠMT; tzn. redukci finančních prostředků 
vyčleněných na odměny zaměstnanců. 
 
Návrh usnesení: 
Vědecká rada Fyzikálního ústavu v Opavě schvaluje Zprávu o hospodaření za rok 2023. 
 
Počet hlasů pro: 11 
Počet hlasů proti: 0 
Zdrželo se hlasování: 0 
 
Závěr: Usnesení bylo přijato. 

 

4) Různé 
- Doc. Kovář informoval členy VR o hlasování VR per rollam a seznámil s výsledky hlasování; zápis 

zveřejněn na webových stránkách FÚ.  
- Prof. Karas se dotázal na informace k projektu OP, který podal ASU AV ČR ve spolupráci s FÚ; doc. 

Török infomoval, že aktuálně nemá nové informace o úspěšnosti projektu.  
- Prof. Stuchlík informoval o návštěvě z ASU AV ČR na FÚ a SU dne 19.6.2024. 
- Doc. Ciprian informoval o nové metrice pro měření publikací – AIS. Prof. Stuchlík konstatoval, že tato 

metrika na FÚ zatím není zavedena a aktuálně se řeší spíše problematika predátorských časopisů.  
 
Závěr: Bez usnesení. 
 

Závěr 

Prof. Stuchlík poděkoval všem přítomným členům za účast a spolupráci a ukončil zasedání VR. 
 

 
Zapsala: Mgr. Tereza Kapušová 


